
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Klima-, energi- og forsyningsministeren

Dato: 25. september 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ULØ alm. del

Spørgsmål 221

Vil ministeren redegøre for, hvorfor øvrige selskaber ikke pålægges at etablere bredbånd

til alle i et givent område, når ministeren på samråd af 24. september 2020 oplyser, at

nogle selskaber af egen drift faktisk har valgt også at etablere bredbånd til adresser, hvor

det ellers ikke ville kunne svare sig for selskaberne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Juel-Jensen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Juel.Jensen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
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